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Boligudvalget

Til: Indenrigs- og socialministeren
Dato: 14. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 191
Ministeren bedes kommentere vedlagte henvendelse og herunder indhente 
oplysninger fra Gentofte Kommune og redegøre for:

- Hvordan Gentofte Kommune har ført tilsyn med boligorganisationen,

- Huslejestigningen i boligforeningen, idet der særligt ønskes bemærkninger til 
valget af tagløsning sammenholdt med prisen, burde man have valgt en billigere 
løsning, hvad siger nøgletallene for tagrenovering og er belåningen fornuftig.

- Om der kan gøres noget for at forhindre den kraftige huslejestigning?

Spørgsmål 192
Hvordan vil ministeren sikre, at der ikke er flere kommuner, der bruger denne 
uheldige fremgangsmåde med store huslejestigninger til følge?

Spørgsmål 193
Ministeren bedes desuden kommentere 2. sidste afsnit i brevet fra lejeren 
vedrørende andre gruppers mulighed for at overtage boligerne, hvis de 
nuværende lejere ikke har økonomisk mulighed for at blive boende.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand.
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